

神官野史

苦盡甘來(七)

救公

現在的新女子。既不負國家社會的責任。併家庭的責任。也不肯負負...

奇態的生物(五)

格物致知

▲用奇異方法食蟲的魚 在印度北部的澳大利亞及新西蘭的淡水裡...

大漢公報

小品

第四五頁

魚或其他敵害。他便飛出水面躲避他們。但是這時若遇到空中的水鳥...

自由結婚賦

以(老實不客氣)為韻

一見傾心。兩下要好。作偶自成。同情共表。訂條件於雙方。無猜嫌...

變像

揮塵談玄

(東臣)

天壤之大。無奇不有。近世以來。奇形怪狀又復層見叠出。俯仰神州...

寄司徒英石

(前人)

憶昔返雲城。邀臨新北京。傾談聞偉論。把酒領豪情。滿座皆儒士...

American Mail Line advertisement with shipping routes and contact information.

Advertisement for '好消息' (Good News) magazine, including subscription rates and contact details.

Advertisement for '鄭榮陽總堂' (Zheng Rongyang Hall) celebrating its anniversary.

Advertisement for '本公司出版新書大帮運到' (Our company has published a large batch of new books).

Advertisement for '雲寧致公堂鳴謝助' (Yunning Zhi Gong Tang thanksgiving notice).

Advertisement for '江天寶醫生大小內外方脈' (Dr. Jiang Tianbao's internal and external medicine).

Advertisement for '山西氏應驗膏丹丸散' (Shanxi medicine advertisement).

Advertisement for '久樂如意丹' (Jiule Ruyi Dan) and other medicinal products.

Advertisement for '儲蓄名錄' (Savings list) and other financial services.

Advertisement for '介紹良醫' (Introduction of a good doctor) and other medical services.